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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

De realisatie van het project "Kasteel van Wouw" nadert zijn voltooiing. Mede dankzij vele vrijwilligers,

diverse subsidies o.a. vanuit de Provincie en een bijdrage vanuit de gemeente Roosendaalwordt er
iets unieks gerealiseerd.

We kunnen er gerust vanuit gaan dat het Kasteel een grote publiekstrekker gaat worden. Nu al komen

velen, middels een rondleiding door de "stichting Kasteelvan Wouw" zelf, een kijkje nemen. De

verwachting is dat dit nog verder gaat toenemen. De behoefte aan extra parkeergelegenheid dient

zich nu al aan. Parkeren in de naastgelegen wijk lr¡kt ons geen optie en vanuit bijvoorbeeld het

parkeerterrein aan het Torenplein is het te ver lopen, vooral voor mensen met een lichamelijke

beperking. Bij de commissiebehandeling (in november 2O20) verzocht ons fractie al hiermee rekening

te houden. Tot op heden is dit niet gebeurd. Onze fractie heeft dan ook enige vragen.

1. Wanneer wordt het project "Kasteel van Wouw" officieel opgeleverd?

2. Verwacht u, net als VLP Roosendaal, dat het Kasteelvan Wouw vele belangstellenden gaat

trekken?

3. Deelt u onze mening dat een dergelijke bezienswaardigheid een fatsoenlijke en toereikende
parkeervooziening nodig heeft?

Vanuit de Stichting begrijpen we dat extra parkeervakken aan de Waterstraat zeer gewenst zijn. Aan

de Waterstraat, ter hoogte van de toegangsweg naar het kasteelvia de Casteelse Dreef, zouden

mogelijkheden zijn.

4. Bent u bereid extra parkeergelegenheid te creëren (voor auto's en fietsen) aan de Waterstraat

en zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet en ziet u dan alternatieve oplossingen? Graag een

toelichting.

Dank voor uw antwoorden.

Namens de fractie van VLP Roosendaal,

Eric de Regt en Toon Jochems
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Wanneer wordt het project "Kasteel van Wouw" officieel opgeleverd?

De werkzaamheden voor het Kasteelvan Wouw zijn technisch opgeleverd. Er wordt nu nog
nagedacht over de officiële opening. Zodra het openingsplan rond is zullen wij u hierover informeren.

Uiteraard ontvangt u t.z.t. ook een officiële uitnodiging.

2. Verwacht u, net als VLP Roosendaal, dat het Kasteelvan Wouw vele belangstellenden gaat

trekken?

W'tj voonien zeker een aantrekkende werking nu het Kasteel van Wouw toegankelijk is. De diverse

disciplines binnen de gemeente, cultuurhistorische organisaties, de VVV, promotie Wouw en de

Stichting het Kasteelvan Wouw zijn samen in gesprek over de gewenste acties op korte en lange

termijn.

3. Deelt u onze mening dat een dergelijke bezienswaardigheid een fatsoenlijke en toereikende
parkeervoorziening nodig heeft?

Wij delen de mening dat een parkeervoorziening voor het kasteelgewenst is. De mogelijkheden
hiertoe worden op dit moment geinventariseerd.

Vanuit de Stichting begrijpen we dat extra parkeervakken aan de Waterstraat zeer gewenst zijn. Aan

de Waterstraat, ter hoogte van de toegangsweg naar het kasteel via de Casteelse Dreel zouden

mogelijkheden zijn.

4. Bent u bereid extra parkeergelegenheid te creëren (voor auto's en fietsen) aan de Waterstraat

en zo ja, wanneer? Zo nee, waarom niet en ziet u dan alternatieve oplossingen? Graag een
toelichting.

Op dit moment worden de mogelijkheden gei'nventariseerd. Hierin worden diverse facetten
meegenomen en belangen afgewogen. Uit deze inventarisatie moet nog blijken of een parkeerplaats

op deze plek haalbaar en wenselijk is.

Vooralsnog zullen bezoekers die met de auto komen worden venilezen naar het Torenplein. De

bewegwijzering hiervoor, alsmede een informatiebord op het Torenplein met de looproute naar het
kasteel, wordt op korte termijn gerealiseerd. Overigens zal met wandelrouting niet alleen naar het
kasteel maar ook naar de molen, de kerk en Markt (met horeca) worden veruvezen om de synergie
voor Wouw te vergroten.

Voor de lange termijn worden alternatieve mogelijkheden geïnventariseerd (zie antwoord vraag 3).

Voor bezoekers van het kasteel die op de fiets komen wordt er gekeken of er op korte termijn

fietsnietjes geplaatst kunnen worden naast het fietspad aan de Waterstraat. Daarbij bezien we tevens
de mogelijkheid voor een paar invalideparkeerplaatsen.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van
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